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El president del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer, ha rebut avui al conseller
d’Economia i Competitivitat del Govern Balear, Joaquín García, acompanyat de la consellera de
Turisme i Mobilitat, Alejandra Ferrer, la consellera de Medi Ambient, Indústria i Energia, Sílvia
Tur i el conseller d'Economia, Hisenda i Urbanisme, Bartomeu Escandell.

  

Per la seva banda, el nou conseller d'Economia s'ha desplaçat a l'illa acompanyat del director
general d'Indústria i Energia, Jaime Echegavía, per conèixer de primera mà la realitat i
necessitats dels diferents sectors empresarials, i atendre a les peticions de la institució insular.

  

En general, ha estat una trobada curta però qualificada de “productiva” per al conseller balear,
en la qual s'han tractat temes rellevants vinculats a l'energia i a la sostenibilitat a Formentera,
així com a l'artesani i el comerç. Aprofitant la presentació d'una nova flota de vehicles elèctrics
per part d'una empresa privada, els responsables del Consell de Formentera i del Govern
Balear han tractat temes com la introducció de vehicles elèctrics a Formentera que, donada les
seves característiques i el tipus de turisme que visita l'illa, esdevè un lloc idoni per aquest tipus
de mobilitat sostenible.

  

El Consell de Formentera porta treballant des de fa anys en aquest respecte amb l'objectiu
d'avançar cap a un model de mobilitat menys contaminant i que pugui ser accessible tant per la
ciutadania com per als nostres visitants. El transport sostenible és una aposta per part de
l’equip de govern, i cal destacar que progressivament s’està convertint en una aposta pels
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empresaris dels vehicles de lloguer.

  

Altres temes tractats a la reunió han estat els problemes amb el subministre energètic a
Formentera. En aquest respecte, el director general d'Indústria i Energia ha informat que ja
disposen de les autoritzacions pertinents en matèria ambiental pel que fa al projecte
d’instal·lació de tres turbines de gas a la central des Ca Marí, fet reivindicat en nombroses
ocasions per part del Consell de Formentera. Així, la inversió per part de l’empresa Gesa
Endesa permetrà una modernització integral de la planta i una millora substancial en la
reducció d’emissions de fums i renous que contribuirà a un menor impacte ecològic i sobre
l’entorn dels habitatges i residències de les immediacions, així com la garantia de subministre
energètic en els mesos de forta demanda a l'illa.

  

Per acabar, s'ha comentat la necessitat de consensuar una nova Llei d'artesania que doni
garantia i seguretat al sector, així com donar solució a un problema d'intrusisme, sobretot en el
sector de la construcció, que es tracta d'una reivindicació reiterada de la Petita i Mitjana
Empresa de Formenera. Tots els membres a la reunió d'avui han manifestat la necessitat
d'establir un calendari de treball per abordar cadascuna de les qüestions de manera específica.
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